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ZAPYTANIE

Na  podstawie  paragra'fu  21 Statutu  Powiatu  Nowotomyskiego  składarn  zapytanie

w następujących  sprawach:

W  nawiązaniu  do przeprowadzonej  dyskusji  na Komisji  Bezpieczeństwa,Ochrony

Środowiska  i Rolnictwa  w drńu  28 września  2021  roku  proszę  o pełną  informacje:

1.  Czy  Zarząd  Powiatu  w  pełni  wyegzekwował  zapisy  porozuinierńa  dot.  zniszczenia

infrastruktury  drogowej  z której  korzystał  wykonawca  farmy  wiatrowej?

2. Czy  wyegzekwowano  zapisy  porozumienia  dot.  kompleksowego  remontu  ronda  w m.

Trzcianka,  jeżeli  jeszcze  rńe, to co jest  tego  przyczyną  ikiedy  nastąpi  korńec  odbudowy  tego

ronda?

3. CzyjestwposiadaniuZarząduPowiatuplanwycinkidrzewwiekowychidrzew,których

suche  konary  i gałęzie  zagrażają  bezpieczeństwu  użytkowrńków  dróg  powiatowych

przygotowany  przez  Wydział  Infrastruktury  Drogowej,  czy  wycina  się  te drzewa  tylko

interwencyjnie?  Jeżeli  tak,to  proszę  o przygotowanie  zestawienia,jakie  w najbliższym

okresie  zostaną  podjęte  decyzje  o wycince  takich  drzewina  których  drogach  powiatowych?

4. Jak wynika  z informacji  udzielonej  przez  Kierownika  Infrastruktury  Drogowej/protokół  z

dnia  28 września  2021 roku/,Wydział  dostaje  wiele  zgłoszeń  od  kierowców  imieszkańców  i

musi  podejmować  działarńa-  jakie  to były  działania  iile  ich  Wydział  podjął?

5. Ile  w  latach  2019-2022  wystosowano  wniosków  o zgodę  na wycinkę  drzew  zagrażających

bezpieczeństwu  użytkowników  dróg  powiatowych  do wójtów,  burmistrzów,lub  innych

organów  decyzyjnych  i ile  takich  zgód  otrzymało  Starostwo  Powiatowe?

6. Ile  w latach  2019-2022  wycięto  drzew  zagrażających  bezpieczeństwu  użytkowników  dróg

powiatowych  i jak  zagospodarowano  pozyskaną  z tej wycinki  ilość  drewna  ?/np.

zmagazynowano,sprzedano  lub  przekazano  na rzecz  iru'iych  podmiotów  uprawrńonych  itp./

7. Czy  Zarząd  Powiatu  przewiduje  dalszą  kontynuację  likwidacji  pni  pozostawionych  po  już

wykonanej  wycince  drzew,które  to, mimo  wycięcia  drzew,pozostawione  także  stanowią

zagrożerńe  bezpieczeństwa  użytkowników  dróg  powiatowych.
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